

Title (en)

Method for applying of a seal on locking bars of truck loading space doors, containers or similar

Title (de)

Verfahren zum Verplomben von Lastwagenladeraumtürgestängen, Behältern oder Ähnliches

Title (fr)

Procédé de pose d'un scellé sur les barres de crémones de portes de caisses de chargement de camions, conteneurs ou analogues

Publication

EP 1085487 A1 20010321 (FR)

Application

EP 00402430 A 20000904

Priority

FR 9911432 A 19990913

Abstract (en)

The method of placing a seal cable on a lock bar of a vehicle loading door involves placing the lock bars in a closed position and passing the cable (11) between the bars and the doors (2,3). The section (14,15) of the cable are fixed for rotation to a respective bar and wrapped around it when it is moved towards an open position and tension the cables. The cable sections are then attached to a seal housing (12). Claims include a seal used in the method

Abstract (fr)

Procédé de pose d'un scellé (10) sur les barres de crémones (4,5) de portes (1,2) de caisses de chargement de camions, conteneurs, ou analogues, ledit scellé comprenant un câble (11) destiné à réunir les barres de crémones (4,5) et un boîtier (12) destiné à recevoir les extrémités (16,17) dudit câble (11) après sa pose, caractérisé en ce qu'il consiste à placer les barres de crémones (4,5) en position de fermeture, à passer le câble (11) entre les barres de crémones et les portes (2,3), à rendre des tronçons (14,15) de câble comportant chacun une extrémité (16,17) de celui-ci, solidaires en rotation chacun d'une barre de crémone (4,5) et enroutables sur celle-ci lorsqu'elle est actionnée vers sa position d'ouverture, à tendre lesdits tronçons du câble (14,15), et à les assembler au moyen du boîtier de scellé (12). <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 3/03; E05B 39/00

IPC 8 full level

G09F 3/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0317 (2013.01); **G09F 3/0364** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5755175 A 19980526 - WHITE ROBERT W [US], et al
- [XA] US 3330586 A 19670711 - BECKER STEPHEN P
- [A] US 3994521 A 19761130 - VAN GOMPEL JAMES

Cited by

FR2904458A1; FR2898720A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1085487 A1 20010321; FR 2798418 A1 20010316; FR 2798418 B1 20020125

DOCDB simple family (application)

EP 00402430 A 20000904; FR 9911432 A 19990913